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Verslag vergadering bestuur en participantenraad, donderdag 9 maart, 19.45 uur in De Parel.

Aanwezig:
Bestuur en participanten Platform: Hannie Bot,  Corry Buijk,  Annette van Dijk (notulist), Henk Haeser, Ruub Klop,
Jacques van de Minkelis (voorzitter),  Marri de Ruijter, Wolter Smit,  Paul Sterrenburg, Alie Stout,  Hermine Strop,
Adrie Teeuw, Jan Vlot, Leen van Wingerden, 
Voorgesteld als nieuwe participanten: Gerry Klop (als opvolger van Ruub Klop), Jolanda de Krijger (als opvolger van
Corry Buijk),  René van Peer.
Gemeente: Melissa Tiemissen 

Afwezig m.k.: 
Piet de Keizer, Jan van Boggelen, Bas Bor, Ina Dankers.
Arie Knegt. Heeft geen achterban meer die hij vertegenwoordigt en na een recent gesprek met Jacques, is er op een 
goede manier afscheid van hem genomen. 

1. Welkom en opening 
Jacques heet iedereen welkom. Met alle aanwezigen is het een volle ruimte. Er zijn vanavond diverse nieuwe
gezichten waar we later mee kennismaken. Vanwege veel interne zaken hebben we geen gastspreker uitgenodigd.

2. Verslag vergadering bestuur 7 december 2022
De  presentatie  van  Arie  Slob  zou  nog  wel  een  vervolg  kunnen  krijgen.  Zeker  waar  het  gaat  om
dementievriendelijke gemeente. Met zijn kennis zou hij hiervoor goede input kunnen geven. 
Corry noemt nog wel het onderwerp van de huishoudelijke ondersteuning wat in meerdere verslagen terugkomt.
De gedachte is af te stappen van een vaste maandelijkse abonnementsbijdrage voor WMO-voorzieningen. Die
zorgde voor meer aanvragen, en de wachtlijsten werden groter. Jacques geeft nog toelichting. De verwachting is
dat door het inkomensafhankelijk maken van de eigen bijdrage de toestroom compacter zal worden. 
Adrie meldt dat zij samen met een hulpvrager een gesprek heeft gehad bij de sociale dienst. Het viel haar op dat
ten aanzien van de bijdrage voor huishoudelijke ondersteuning,  de ‘oude’  informatie nog doorgegeven werd,
d.w.z. nog niet inkomensafhankelijk. 
Melissa meldt dat deze nieuwe regeling veel tijd kost om door te voeren. Ook landelijk moet hier wetgeving op
toegepast worden. Mogelijk dat daarom de informatie nog niet actueel gecommuniceerd wordt.
Jacques geeft aan dat er vanwege de achterstanden die er zijn, regionaal gekeken is of het zinvol zou zijn om naar
een andere aanbieder over te stappen. Dit bleek geen optie omdat de problematiek voor alle aanbieders geldt.
Na deze opmerkingen wordt het verslag vastgesteld. 

3. Bestuursnotulen 25 oktober, 1 december, 20 december, 17 januari. 
Voor alle notulen geldt dat er geen opmerkingen of vragen zijn. 

4. Aftreden en herbenoemingen 2023-2026
a. Bestuur. Adrie Teeuw, Alie Stout (Cliëntenraad Pedaja), Hannie Bot: bereid door te gaan; waar van

toepassing opnieuw genomineerd door achterban.
b. Participanten.  Weer  genomineerd:  Piet  de  Keizer  (Diaconie  Herv.  Gemeente  Giessendam/Neder-

Hardinxveld), Paul Sterrenburg (Voedselbank), Hermine Strop (Stichting De Ark). Genomineerd (De
Zonnebloem): Jolanda de Krijger-de Bruin als opvolger voor Corry Buijk-de Rover, (ondersteund door
Diaconie  Herv.  Gemeente  Boven-Hardinxveld):  Gerry  Klop  als  opvolger  van  Ruub  Klop,
(Christengemeente): René van Peer.

We doen een kort voorstelrondje. 
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5. Jaarrekening 2022 controle
Paul zit dit jaar nog in de kascontrolecommissie. Wolter is bereid om Paul dit jaar hierin aan te vullen. 

6. Relaties en communicatie
a. Gemeente

i. Ambtelijk overleg met bestuur
1. Intentie is aanwezig  maar overleg nog niet gerealiseerd. We willen graag met bestuur en Melissa

en de wethouder een overleg hebben. Melissa gaat het secretariaat vragen om een afspraak te
plannen met ons complete bestuur. 

2. Ondersteuning nodig
Al diverse keren is gesproken over de ondersteuning van ons Platform. Regionale verordeningen
die  in  de  afgelopen  jaren  zijn  vastgesteld  moeten  weer  plaats  maken  voor  plaatselijke.
Gemeenten  hebben  de  mogelijkheid  om  er  een  eigen  twist  aan  te  geven.  Dat  vraagt  wat
puzzelwerk.  De  verordeningen  komen  vervolgens  weer  terug  in  de  gemeenteraad.  Wij  als
Platform zouden hier onze mening over kunnen hebben.  
Als het over Wmo-beleid gaat zijn er voor de gemeentes de minste keuzemogelijkheden. 

De  collega-adviesraden  in  de  regio  krijgen  ondersteuning  vanuit  Zorgbelang  Inclusief.
Detacheringsbureau dat vanuit de zorg de ondersteuning verzorgt. Mariëtte Teunissen is hierin
onze contactpersoon, maar zij stopt binnenkort.  Jacques wil kijken of er vanuit de opvolging van
Mariëtte nog ruimte is om voor ons wat te doen. 

3. Inbreng vanuit de gemeente
Melissa:  Vanuit  sociaal  domein  is  de  website  van  de  gemeente  sterk  verouderd.  Er  wordt
gewerkt aan vernieuwing en verbetering van de digitale toegankelijkheid voor de inwoners zodat
informatie goed vindbaar is en er ook actuele doorklikmogelijkheden zijn naar relevante websites
en informatie. 
Vraagt aan het Platform om mee te kijken of de vernieuwing ook voldoende verbetering biedt
voor onze achterban. 
De vraag komt langs of het mogelijk is dat we als Platform een plekje krijgen op die website. Leen
meldt dat dit vanwege onze ANBI status niet zonder meer mogelijk is. 
Adrie: hoe gaan we om met mensen die niet op het internet zitten?
Melissa: er zijn publicaties in het Kompas. Kan het Platform hierin adviserend meekijken? Ook als
het gaat om taalgebruik is het belangrijk dat het Platform hierin adviseert. 

Wolter: heeft contact met mensen uit Iran die Nederlands willen leren. Zij  lezen echter geen
Kompas (maar kijken Iraanse TV). 
Melissa: je kunt ook naar de bibliotheek. 
Jacques: er is een haal- en brengplicht. We mogen blij zijn met veel vrijwilligers in ons dorp. Maar
dit is geen garantie dat we iedereen kunnen bereiken. 
Melissa wil kijken voor een grote groep statushouders hoe ze kunnen participeren. Lukt nu vaak
niet. Waarom lukt het niet? Moeten we zaken anders doen om ze in onze maatschappij mee te
laten draaien?
Er is begin april een bijeenkomst met de Gemeente, Vluchtelingenwerk, SDD, ondernemers etc.
om dit te bespreken en na te denken over ideeën om dit te doorbreken. 
Er  is  een  financiële  tegemoetkoming  beschikbaar  wanneer  je  als  ondernemer  statushouders
begeleidt bij het instromen in het arbeidsproces. Ondernemers zijn hierin vaak welwillend. 
Anderzijds zou het voor de statushouders ook lonend moeten zijn om te gaan werken.  Oftewel
vergoeding voor werk vs tegemoetkoming als je geen werk hebt, moet in balans zijn. 
Jan Vlot deelt hierin voorbeelden van scheefgroei uit de praktijk.

ii. Overleg met B&W 
Het is te lang geleden dat we gezamenlijk overleg hebben gehad. Onder punt 6a reeds besproken dat
er actie op ondernomen wordt.

iii. Gemeenteraad

1. Werkgroep Sociaal Domein gemeenteraad
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Jacques, Alie en Annette hebben goed afstemmoment gehad op 19 januari met afvaardiging van
deze werkgroep: Wim de Ruiter en Erik van den Bosch.
Actiepunt voor onszelf: maak er werk van.
Ook afgesproken dat we elkaar opzoeken als er ruis op de lijn zit. De nieuwe inrichting van het
visplaatsje en de situatie van de brug Marsstraat-Buitendams zijn ook aan de orde geweest. 

b. Inwoners
i. Kompaspublicaties

Leen is daarin de drijvende kracht en zorgt maandelijks voor onderwerpen en teksten. We doen
hierbij een oproep aan de participanten: schroom niet om onderwerpen in te brengen. Geef het door
aan Leen of Jacques dan maken we er als het even kan wat moois van.

ii. Verbeteren en actualiseren website
We hebben een bijdrage ontvangen vanuit de gemeente om onze website aan te passen. 
Inmiddels hebben we ook iemand bereid gevonden om hierin IT-ondersteuning te geven. Inrichten
van een website vraagt aardig wat tijd en energie van ons. Ook de toegankelijkheid is belangrijk.
Jacques wil wel aan de slag met de website. Als iemand vanuit de participantenraad mee wil draaien
zou dat fijn zijn.
We kijken ook naar voorbeelden van websites van andere adviesraden. Melissa geeft aan dat vanuit
de afdeling communicatie van de gemeente ook iemand beschikbaar is om mee te lezen. 

7. Actuele onderwerpen
a. Lokale Inclusie-Agenda

i. Brug Marsstraat-Buitendams
Het Platform is hier al ca 7 jaar mee bezig. Twee jaar geleden heeft CDA dit ingebracht met een door
de raad vervolgens unaniem aanvaarde motie. 
Er zijn recent 3 keuzes voorgesteld aan de raad: zo laten, gedeeltelijk aanpassen en toegankelijker
maken d.m.v. hellingbaan, vernieuwen. Via de griffie hebben we ook onze keuze kenbaar gemaakt. 
Het  voorstel  voor aanpassing of  vernieuwing van de brug lijkt  getorpedeerd. Wij  vinden dit  een
respectloze  benadering  van  alle  mensen  die  hiervan  hinder  ondervinden.  We  zullen  dit  zeker
nogmaals aan de orde stellen.

ii. Toegankelijkheid nieuwe visplaatsje aan de Giessen. 
In het Kompas hebben we recent een reactie geplaatst op de nieuwe inrichting van het visplaatsje
aan de Binnendams. Na een niet mis te verstane reactie van de gemeente op onze publicatie is er
toch actie op ondernomen en is het plaatsje toegankelijker gemaakt. We zijn op een prettige manier
hiervan op de hoogte gesteld, met toevoeging van situatiefoto’s.
Voor het aanleggen van een dergelijke openbare ruimte weten ambtenaren van de gemeente ons
niet  te  vinden  voor  advies,  maar  hebben  ze  ook  onvoldoende  besef  dat  de  toegankelijkheid
gewaarborgd moet zijn voor mensen die niet zo mobiel zijn. 

iii. Gebrek aan voortgang Lokale Inclusie Agenda
2 jaar  terug is  er  een inventarisatie gemaakt  van aanwezige  voorzieningen in  ons  dorp,  en  van
wenselijke verbeteringen. 
Alles met als doel, naar aanleiding van het VN-verdrag Handicap, om iedereen mee te laten doen. 
Daar  zijn  punten  uitgehaald  die  voor  ons  belangrijk  zijn  om  op  te  pakken.  In  overleg  en  in
samenwerking met de gemeente hebben we besproken in hoeverre we met punten aan de slag
kunnen. 
Misschien kunnen we deze inventarisatie ‘uit het stof’ halen. Er is de afgelopen tijd wel weer een en
ander gebeurd.

b. Regionale ontwikkelingen
i. Bijeenkomst doelgroepenvervoer op 5 april voor gemeenten Hardinxveld-Giessendam en Sliedrecht,

samen  met  Stroomlijn,  SDD,  vertegenwoordigers  van  organisaties.  Gesproken  gaat  worden  over
doelgroepen vervoer en vervoer in z’n algemeenheid.
Op  de  manier  zoals  het  nu  is  georganiseerd,  is  het  niet  uit  te  voeren.  Wmo-vervoer,
leerlingenvervoer, jeugdvervoer, iedereen maakt gebruik van dezelfde taxi’s. Deze bijeenkomst is een
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aanzet tot een vervolg. De bedoeling is om ervoor te zorgen dat er begrip komt voor elkaar. Dat je
weet wat de knelpunten zijn voor zowel gebruikers als voor vervoerders. Doel is meer arbeids- en
gebruiksvreugde.
Het is een mooie voorziening en het is mooi wat er gebeurt, maar het kan beter. Wolter is blij dat het
wat breder opgezet wordt, maar het moet wel verder gaan!

Melissa is in contact met bestuur van Beatrixziekenhuis Gorinchem. Een afspraak bij het ziekenhuis
moet flexibeler in  te plannen zijn  zodat mensen op een wat gunstiger  tijd hun afspraak kunnen
maken en bijvoorbeeld niet in de spits hoeven te reizen. Ook gebruikers zijn gevraagd om hiermee
rekening te houden bij het maken van afspraken. 

Adrie is van mening dat als we voor een inclusieve samenleving gaan dit niet gewenst is. Juist mensen
met  een beperking  staan vaak  al  achteraan.  Een afspraak  maken op de tijd  die  je  zelf  wilt  zou
mogelijk moeten zijn, ook als dit betekent dat je wel in de spits reist. Jacques vindt dit een onderwerp
waar  wellicht  in  kleiner  comité  eens over  gesproken kan worden.  Wolter  wil  hier  ook  graag  bij
aansluiten. Het zou mooi zijn als dat voor 5 april kan. 

ii. Overig 
Regionaal Netwerk Cliëntenparticipatie
Henk  heeft  in  februari  deelgenomen  aan  Regionaal  Netwerk  Cliëntenparticipatie.  Daarin  werd
stilgestaan bij ‘het inzetten van ervaringsdeskundigheid om de wachttijd op specialistische hulp te
verzachten’ door het inzetten van BREN (Boven Regionaal Expertise Netwerk)
In tegenstelling tot de andere gemeenten binnen Drechtsteden doet onze gemeente hier niet aan
mee.  
De vragen omtrent de situatie in onze gemeente ten aanzien van wachttijden en behoefte aan of 
plannen voor inzet van ervaringsdeskundigen zullen worden gesteld aan onze gemeente. Henk stuurt 
deze aan Melissa door en zal de antwoorden meenemen naar de eerstvolgende Regionale Netwerk 
vergadering. 

Regionale Adviesraad Wmo Drechtsteden 
Twee weken geleden heeft Jacques de vergadering van de Regionale Adviesraad Wmo Drechtsteden
bijgewoond in Sliedrecht.  
Daarin is o.a. aan de orde geweest:
- Stroomlijn inzake normtijden, overgang naar andere vervoerder, 24-uurs wachttijden.
- Wachttijden huishoudelijke ondersteuning.
- Herijking Wmo beleid. Hoe krijgt dit vorm en wie zijn ermee bezig. Er is sterke groei om de Wmo

naar het voorveld te halen. 
Odensehuis  in  Papendrecht  is  een  mooi  voorbeeld  van  een  inloophuis  voor  mensen  met
beginnende dementie en hun mantelzorgers. 

- Verdere uitbreiding van Regionale Adviesraad.

Begin april vindt de volgende vergadering plaats in de Parel.

8. Signalen uit de samenleving
Flyer voor activiteiten in 2023 van Geheugenkabinet is doorgestuurd. 

9. Rondvraag
Op 9 september 2023 is er Open Gemeentedag waarop inwoners van Hardinxveld-Giessendam een ‘kijkje in de
keuken’ kunnen nemen. Naast allerlei activiteiten is er gelegenheid voor verenigingen om zich te presenteren in
een kraam.  Een leuk initiatief maar we vinden de timing ten opzichte van de Ouderenbeurs in oktober niet heel
voor de hand liggend. 
Paul vraagt of er iemand deelneemt aan de werksessie participatie bij de gemeente. Daar sluit Melissa bij aan. 

We nemen afscheid van Ruub Klop en Corry Buijk. 
We  danken  hen  voor  de  aanwezigheid  bij  en  waardevolle  inbreng  tijdens  de  bijeenkomsten.  Voor  ons  een
belangrijke informatiebron, waarvoor onze participantenraad ook is bedoeld. 

10. Sluiting
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Half 10 sluiten we de vergadering. Jacques wenst ons wel thuis. 

Voor akkoord: Jacques van de Minkelis, voorzitter Leen van Wingerden, secretaris
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